
Protokoll till styrelsemöte Svenska Epilepsisällskapet 
Digitalt styrelsemöte 2022 30 mars kl. 16.30-17.30 

 
Närvarande: Heléne Sundelin, Mirja Gyllensvärd, Helena Gauffin, Måns Berglund, Merab 

Kokaia, Alexandra Salier, Ewa Wadhagen Wedlund 

 

Frånvarande: Maria Compagno Strandberg, Johan Zelano, Marita Englund, Ulrika Sandvik, 

Christian Wenzel  

 

§ 1 Måns Berglund valdes till protokolljusterare. 

 

§ 2 Föregående protokoll föredrogs och inga synpunkter framkom.  

 

§ 3 Mötet ansågs behörigt utlyst och dagordningen fastställdes.  

 

§ 4 Rapport från skattmästaren  

 

§ 5 ILAE och nordiskt samarbete – Uppmaning att så många som möjligt svarar på 

surveys när det går och passar.   

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               

§ 6 Epilepsiförbundet- inget nytillkommet  

 

§ 7 Planer för 2022-2023 

o Höstmötet/Årsmöte 2022: Måns berättar om det preliminära 

programmet/schemat som nästan är spikat. Han presenterar också 

möjliga lokaler. Man bokar gemensamt hotell för styrelsen och vi 

pratar om att man kan komma dagen innan mötet.  

o Workshops- möjligt innehåll- Nationella Riktlinjer för status 

epileptikus, behandling barn och vuxen.  

o Höstmötet/Årsmöte 2023: Diskussion om tema för mötet. Förslag 

bla. personalized medicine. 

 

§ 8  Svenska neurologföreningen –Neurologiveckan 2022 blir endast halvdag pga 

panedmianpassning 

 Paneldebatt med frågeställning ”Hur pandemin har påverkat det specifika 

området, epilepsi”. Man efterfrågar deltagande av ordförande. Heléne önskar få 

höra åsikter och erfarenheter från andra inför detta.  

  

§ 9 Inga inkomna resestipendier 

 

§ 10 Inga skrivelser har inkommit 

 

§ 11 Inga rapporter har inkommit 

 

§ 12 Epilepsiregister. Heléne informerar om att man slår ihop epilepsiregistren för 

barn och vuxna. Detta pga att staten minskat stöd till register och att SKR dragit 

tillbaka sitt stöd. Registreringen ska fortsätta som vanligt.  

  

§ 13  SES hemsida och sociala medier. Hemsidan ligger nere sedan en tid tillbaka pga 

att den direkt ansvarige har slutat. Måns informerar om kontakt med företaget. 



Mötet diskuterar utseende och vilka länkar som är bra att ha på hemsidan. 

Förslag: 

Handläggningsstöd EP barn. Nationella Riktlinjer. ILAE’s kriterier. Riktlinjer 

körkort. Mer förslag tas med till kommande styrelsemöte den 1 juni-22 

 

§ 14 Enligt Måns kommer tidigare bestämda sponsorer till höstmötet preliminärt 

kvarstå. 

 

§ 15 Inga övriga frågor. 

 

Nästa styrelsemöte onsdagen den 1 juni, 9.30-16.00. Plats: Arlanda Sky-City. Mötet kommer 

att, vid behov, vara ett hybridmöte.  

 

 

Ordförande  Sekreterare         Protokolljusterare  

 

 

Heléne Sundelin Ewa Wadhagen Wedlund       Måns Berglund 

   

  


